
1 
 

 

 

Verslag 27 mei 2024 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:   Max van de Pol (voorzitter), Jan van Baren, Pauline de Vries, Nel de Jong, Jannie Rosman, 
Lydia Bijnagte, Jacques Daamen, Roos Vigelius (leden); Suzanne Visser (gemeente Zwijndrecht); 
Alberta van den Dool (verslag) 
Afwezig: Erik Bezemer, Corina Heijstek, Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief) 
 

1 Welkom 
De voorzitter heet allen welkom.  
De berichten van verhindering worden doorgegeven. 
Namens de Inwonersadviesraad is een bloemetje gestuurd naar Erik Bezemer, vanwege de 
koninklijke onderscheiding die hij ontving. 
Er zal aan het eind van de vergadering een datum afgestemd worden, voor een etentje van de 
raad. 
Vaststellen van de agenda 
Niet op de agenda staat de controle van de kascommissie: dit wordt meegenomen tijdens de 
besprekingen. 
Ten aanzien van notulen van de Seniorenraad meldt Nel, dat de laatste notulen nog gewijzigd 
moesten worden, en dus nog niet verstuurd konden worden. Nel zal bij het betreffende 
agendapunt een korte mondelinge terugkoppeling geven. Het verslag volgt bij een volgende 
vergadering. 

2 Verslag en actielijst van de vergadering van 22 april 2024 (bijlage 2) 
a. Tekstueel en naar aanleiding van 

Er zijn geen opmerkingen, het verslag wordt vastgesteld. 
b. Actiepunten 
➢ 1411.08, GIPS-project: de voorzitter heeft samen met Suzanne met een afvaardiging uit 

Dordrecht gesproken, en zij zijn positief over hoe het in Dordrecht verloopt. Wel zijn er 
knelpunten: de financiering, en de bemensing (zijn mensen beschikbaar, en in staat om 
met kinderen te werken). In principe lijkt het een goed plan om in Zwijndrecht te 
starten. Wordt vervolgd. 

➢ 2205.02, beschikbaarheid Zorgmies in Hendrik-Ido-Ambacht: de vraag was hoeveel 
mantelzorgers er zijn, en hoe vaak er daadwerkelijk gebruik gemaakt wordt van 
Zorgmies. 

➢ 1311.04, onafhankelijk cliëntondersteuner (Natascha Hessels) uitnodigen: Suzanne 
heeft contact met haar gehad; eventueel bij Corina checken hoe zij één en ander 
ervaart. 

➢ 2201.01, nieuwe leden: er zijn geen ontwikkelingen. 
➢ 2204.04, financiering IAR: Suzanne meldt dat inmiddels meerdere contacten zijn 

gelegd; zoals het er nu uitziet zijn er drie opties: 1. Zoals in Dordrecht, middels een 
inkoopopdracht, 2. De IAR stuurt een factuur naar de gemeente, 3. Gemeentelijke 
stichting (hybride vorm). De laatste twee opties lijken het meest voor de hand liggend. 
De voorzitter en Jacques zullen verder met Suzanne overleggen, en komen met een 
definitief voorstel. 
Suzanne wijst in dit kader op de komende bezuinigingen, ook voor de IAR. In de loop 
van het jaar worden beslissingen genomen over 2025, en er volgen ook maatregelen 
voor 2026. 

➢ 2204.07, de kascontrole commissie, bestaand uit Pauline en Jan, heeft de cijfers van 
2023 gecontroleerd en in goede  orde bevonden. Er wordt decharge verleend aan 
Jacques. 
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3 Uitgebrachte adviezen / brieven 
Door de RAS Drechtsteden (bijlage 3) 
Lydia informeert naar advies nr. 5, Beleidsregels kennismakingsperiode. De voorzitter geeft 
aan, dat de RAS-leden dit ontvingen nadat het al was vastgesteld. Lydia zal zelf haar vragen 
naar Jeanet sturen. 

4 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  

• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
Zie agendapunt 2b. 

• Vacature penningmeesterschap 
Pauline heeft eventueel nog een contact, wordt vervolgd. 
Jacques wil voorlopig aanblijven. 

5 Thema 1: Inclusie agenda (Suzanne Visser) 
De voorzitter leidt het thema in, wat is inclusie: dit is een brede term, wat o.a. fysiek, mentaal 
kan zijn; ook onderdeel is van attitude bv.  
De vraag is waar hebben we het over, waar liggen de beleidslijnen voor de gemeente, en wat 
kunnen we er mee als IAR (participeren, adviezen geven). 
Suzanne vervolgt, dat zij zich heeft verdiept in het thema ‘Inclusie’: wat doen andere 
gemeenten, wat is er in Zwijndrecht, wat is verplicht. Zij wijst op het VN-verdrag handicap, dat 
in 2016 is geratificeerd. Het uitgangspunt daarin is, dat personen met een beperking mee 
moeten kunnen doen. De gemeente Zwijndrecht heeft hierover nog niets op papier staan. De 
VNG heeft aangegeven een lokale inclusieagenda op te stellen, waarbij de betrokken personen 
meedenken. In combinatie met het bestuursakkoord moet hier verder invulling aan gegeven 
worden.  
In Zwijndrecht heeft een nulmeting plaatsgevonden: welke thema’s, en wat is er aanwezig. 
Suzanne noemt een aantal terreinen: fysieke toegankelijkheid, mentaal welbevinden, inkomen, 
gender, geloofsovertuiging, sport, onderwijs, etc. De conclusie is, dat de basis hiervan op orde 
moet zijn. 
Een aantal doelgroepen lijkt nog niet voldoende aandacht te krijgen, zoals de LHBTI-
community, discriminatie. 
Het idee is om na de nulmeting in gesprek te gaan met sleutelfiguren, Suzanne wil ook met 
Corina overleggen; verder wordt Diverz genoemd, het Sportplatform. 
Voor de toekomst ziet Suzanne de IAR als een soort ‘meedenktank’, met ambassadeurs per 
thema. Qua financiën moet ook nagedacht worden, hoe één en ander ingevuld kan worden. 
Suzanne noemt ook zaken, die al bestaan binnen de gemeente. Op diverse initiatieven kan 
meegelift worden. 
De voorzitter wijst op het belang om zaken eerst te structureren en rubriceren. 
Er wordt geconcludeerd, dat een aantal speerpunten naar voren gehaald zullen worden. Naast 
college en raad zal de IAR participeren. 
Er wordt gewezen op een praktische invulling. 
Roos wijst op de bekendheid van het meldpunt, inwoners kijken niet snel op de website, het is 
goed om dit in De Brug mee te nemen. 
Jan benoemt het vernieuwde convenant, waarin met de gemeente afspraken zijn gemaakt 
inzake dementie. 
De voorzitter sluit af met de vragen: waar is de verbinding, waar hebben we het over, hoe 
wordt het vorm gegeven, en hoe kunnen we praktisch als IAR aansluiten bij de ontwikkelingen. 
Suzanne zal Corina en Lydia uitnodigen, om mee te denken. Zij vraagt ook suggesties voor 
andere personen, organisaties, die mogelijk inbreng kunnen hebben. 

6 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
•  Armoede:  Pauline   
Pauline heeft geen bijzonderheden, alleen wijst zij op het gerucht, dat inwoners in Zwijndrecht 
net als in Dordrecht geld ontvangen naar aanleiding van de komst van asielzoekers. 
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Jacques informeert naar de ervaringen met het betalen voor het afval: de uiteindelijke kosten 
lijken mee te vallen. In een app is dit te volgen. Er wordt ook gewezen op attitude bij het lozen 
van afval. 
• Jeugdhulp: Pauline, Max 
Op 6 juni is er een vergadering van de regionale jeugdhulporganisaties. Pauline en Max zijn 
aanwezig. 

• Senioren (raad): Jan, Jannie, Nel  
Op 14 mei was er een vergadering, Nel meldt het volgende (schriftelijk verslag volgt): 

- Info over dementie (Jan) 
- 2e afgevaardigde vanuit KBO 
- Brandalarm in Heerjansdam: wie is verantwoordelijk? 
- Kwetsbaren en naasten 
- Avond Swinhove, thema: dementie en muziek 
- Schuld en armoede 

Het afscheid van Jacques van de Seniorenraad wordt genoemd, dit wordt meegenomen. 

• Regionale Adviesraad: Max  
Verslagen 15/4 en 13/5   Bijlage 6d+d1+d2 
Er was op 13 mei een uitgebreide presentatie van de SDD. De voorzitter loopt de informatie 
door uit de presentatie, die als bijlage is meegestuurd (wachttijd bellen, leesbaarheid brieven, 
toegankelijkheid website, fysieke dienstverlening/loketten). 
Als er suggesties zijn over genoemde onderwerpen, kan de voorzitter dit via de RAS 
Drechtsteden meenemen. 
Het signaal van de IAR is opgepakt, en uitgebreid beantwoord. De IAR blijft dit monitoren, de 
SDD wordt iedere maand geagendeerd. 
• VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina  
Zie agendapunt 5. 
• Sport: Erik   
Op 29 mei is er vergadering van het Sportplatform. 
De voorzitter wijst op de initiatieven voor vertrouwenspersonen, die gemeentebreed 
gerealiseerd worden, ook voor kleine sportverenigingen. Het is goed als er een netwerk komt, 
zeker voor kwetsbare personen. 
Jan wijst op inwoners met dementie, het is belangrijk dat in Zwijndrecht hiervoor ook in het 
Sportakkoord iets opgenomen is, zodat deze inwoners kunnen bewegen op het eigen niveau. 
• Woon Advies Commissie: Corina  
Lydia gaat op 29 mei naar een bijeenkomst over de Woonzorgvisie. 

7 Mededelingen en Rondvraag 
• Schema artikelen voor de Brug (bijlage 7)           
Lydia staat voor mei/juni op het schema. In september: Pauline, oktober: Jan. 
Rondvraag 

- Roos wijst op de huishoudelijke hulp: zij heeft ervaren, tijdens een gesprek met de 
aanbieder dat het 8 weken zou duren voor er hulp komt. Er wordt meegegeven dit 
terug te geven aan de Sociale Dienst (bellen), daarnaast zal de voorzitter dit 
meenemen naar de vergadering van de RAS Drechtsteden. 

8 Volgende vergadering 24 juni 2024:  
Evaluatie Inwonersadviesraad? 
OCO (Natascha Hessels)? 
Deze punten worden geagendeerd. 
Vergaderschema 2024,   Bijlage 8 
Geen aanvullingen. 
De voorzitter sluit de vergadering ca. 21:10 uur. 

 


